



DEPARTMENT OF
INFRASTRUCTURE
AND MUNICIPAL WORKS
Infrastructure Planning Division
P.O. Box 877
1225 Ontario Street
Cornwall, Ontario, K6H 5T9
Phone: 613-932-5354



CORNWALL GRAVEL CO. LTD.

CORNWALL GRAVEL
COMPANY LTD
390 Eleventh Street West
Cornwall, Ontario
K6J 3B2

PAVING NOTICE

Project: 23-T08 – Lemay St – 13th St

Please be advised that paving will take place on Thirteenth St from Lemay St to Aubin Av. Work is expected to begin:

Thursday July 4, 2024

Please make the necessary arrangements to have all your vehicles off the street prior to 7:00am. Vehicles left on the street after 7:00am will be towed if they interfere with the work.

Please note that pedestrian access to residences will always be available.

Visit www.cornwall.ca to learn more about the project and subscribe to receive e-mail updates and digital notices at the various project milestones.

If you have any questions or require further information, please reach out to the project team using the contact information provided below.

Please note that work will only take place if weather permits. The paving will be rescheduled for the following business day if the work is postponed as a result of inclement weather.

Cornwall Gravel Co.	City of Cornwall	City of Cornwall Dispatch (After Hours Contact – 24hr Availability)
Jamie Leger Project Manager	Ben Sinfield Project Supervisor	Municipal Works Office 1225 Ontario Street
613-551-7450	613-662-5731 bsinfield@cornwall.com	613-932-5354 ext. 0



DÉPARTEMENT DE
L'INFRASTRUCTURE
ET DES SERVICES MUNICIPAUX
Division de planification de
l'Infrastructure
C.P. 877
1225, rue Ontario
Cornwall (Ontario) K6H 5T9
Téléphone : 613-932-5354



CORNWALL GRAVEL
COMPANY LTD
390, Onzième rue Ouest
Cornwall (Ontario)
K6J 3B2

AVIS DE TRAVAUX D'ASPHALTAGE

Projet : 23-T08 – Rue Lemay – Rue 13^{ie}

Veillez noter que des travaux d'asphaltage auront lieu sur la rue Treizième, à partir de la rue Lemay jusqu'au avenue Aubin. Les travaux devraient commencer :

Jeudi 4 juillet 2023

Veillez prendre les dispositions nécessaires pour déplacer tous vos véhicules avant 7 h. Les véhicules laissés dans la rue après 7 h seront remorqués s'ils entravent les travaux.

Veillez noter que les piétons pourront toujours accéder aux maisons et aux commerces locaux durant les travaux de construction.

Visitez le site Web <https://www.cornwall.ca/fr/index.aspx> pour en savoir plus sur le projet et abonnez-vous pour recevoir des mises à jour par courriel et des avis numériques aux différents jalons du projet.

Si vous avez des questions ou que vous avez besoin de renseignements supplémentaires, veuillez communiquer avec l'équipe du projet au moyen des coordonnées fournies ci-dessous.

Veillez noter que les travaux ne seront effectués que si le temps le permet. Les travaux d'asphaltage seront reprogrammés pour le jour ouvrable suivant s'ils sont reportés en raison des intempéries.

Cornwall Gravel Co.	Ville de Cornwall	Envoi de la Ville de Cornwall (Communication après les heures de travail – Disponibilité 24 heures sur 24)
Jamie Leger Project Manager	Ben Sinfield Superviseur de projet	Bureau des travaux municipaux 1225, rue Ontario
613-551-7450	613-662-5731 bsinfield@cornwall.com	613-932-5354, poste 0